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Vragen van de leden Ronnes en Oskam (beiden CDA) aan de Ministers voor 
Wonen en Rijksdienst en van Veiligheid en Justitie over het bericht dat 
woningen onbereikbaar worden (ingezonden 28 augustus 2015) 

Vraag 1
Kent u het bericht dat woningen onbereikbaar worden door de grote toename 
van asielzoekers die een verblijfsvergunning krijgen?1 

Vraag 2
Herinnert u zich uw toezegging voor de zomer dat het «kabinet breed gaat 
bekijken hoe dit aangepakt kan worden en «actief aan de slag gaat om 
gemeenten te helpen en belemmeringen weg te nemen?»2 

Vraag 3
Welke concrete maatregelen aangaande dit probleem zijn er uit uw overleg 
met de VNG gekomen in juli jl.? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de meest recente en cijfermatige ontwikkelingen zijn 
ten aanzien van de aantallen beschikbare en benodigde woningen voor 
mensen met een verblijfsvergunning? 

Vraag 5
Kunt u daarbij ook aangeven (per gemeente, procentueel en absoluut) 
hoeveel woningen woningcorporaties beschikbaar dienen te stellen aan 
verblijfsgerechtigden? Zo ja, wat zijn uw voornemens om verdringing van 
andere woningzoekenden tegen te gaan? 

Vraag 6
Deelt u de conclusie dat er sprake is van verdringing van de groep die op 
zoek is naar een sociale huurwoning? 

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/24411626/__Woning_wordt_onbereikbaar__.html
2 Debat naar aanleiding van het verslag van het Algemeen overleg Vreemdelingenbeleid (VAO) 

van 2 juli 2015
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Vraag 7
Kunt u aangeven wat de trend is wanneer de groei van asielzoekers van het 
afgelopen jaar zich voortzet voor de onder 2 genoemde cijfers op korte en 
langere termijn? 

Vraag 8
Klopt het dat het aantal huurwoningen dat beschikbaar komt afneemt door 
o.a. het beleid om ouderen langer zelfstandig te laten wonen? Zo ja, wat is de 
(toekomstige) omvang daarvan? 

Vraag 9
Klopt het dat de groep die vanwege urgentie een beroep doet op voorrang op 
de lijst van woningzoekenden, groter wordt? Zo ja, wat is de daarbij 
trendmatige ontwikkeling? 

Vraag 10
Op welke wijze wordt bij de toewijzing van huurwoningen rekening gehouden 
met zogenaamde navolgers? Wordt daarbij geanticipeerd op toekomstige 
gezinshereniging? Zo ja, op welke wijze?
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